

## Egypt MPM 03 17 2025

### Prayer Points

God has been doing amazing things among teenage boys and girls. There are new believers in this group! Please pray for the new discipleship program for youth under 18.

1. Please pray that God will provide resources such as food and other provisions to distribute among the refugees.
2. Pray that during this period of Ramadan, CGO will have an impact on the local people.
3. Please pray for the various ministry teams' staff and volunteers as they continue to serve faithfully and diligently. May the Lord bring additional people with a servant's heart to the ministry of CGO as they continue to expand.
4. There are two new programs for the refugees: one for newly married couples and another one for single men. May the Lord use these venues for guidance and instruction.
5. PTL for opening doors with the Coptic Church to train 400 leaders in sharing and discipleship starting in April.
6. Please pray for divine guidance and providence to secure funding for a new ministry facility as the current lease will not be renewed in 2027.
7. A terrible situation involving a new believer has occurred but CGO was able to help. May their faith continue to grow in the Lord despite all kinds of setbacks, difficulties, and uncertainties. Please continue to pray for the safety and security of the spiritual community.

## 埃及 MPM 03 17 2025

### 禱告要點

1. 神一直在十幾歲的男孩和女孩中間行奇妙的事。這個團體裡有新信徒了！請為針對 18 歲以下青少年的新門徒訓練計畫禱告。
2. 請祈禱上帝提供食物和其他物資等資源分發給難民。
3. 祈求 CGO 在齋戒月期間對當地人民產生影響。
4. 請為各事工團隊的同工和義工禱告，保守他們繼續忠心、勤奮地服事。隨著 CGO 的不斷擴展，願主帶領更多懷著僕人之心的人加入他們的事工中。

5. 針對難民有兩項新計畫：一項針對新婚夫婦，另一項針對單身男性。願主使用這些場所來引導和指示。
6. 讚美主！埃及正教會敞開大門，從 4 月開始培訓 400 名領袖作分享和門徒培訓。
7. 由於目前的租約不會在 2027 年續簽，祈求神的引導和供應，以確保為新的事工設施提供資金。
8. 最近發生了涉及新信徒的可怕情況，但 CGO 能夠提供幫助。願他們的信心在主裡繼續成長，儘管有各種挫折、困難和不確定性。請繼續為整個屬靈群體的安全祈禱。